
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 03.03.2014 r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Informacje z posiedzenia Zarządu Rady Osiedla. 
4. Komunikacja na Bezrzeczu. 
5. Komisja Inicjatyw Społecznych. 
6. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych: 9 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
P. Przewodniczący omówił prace Zarządu Rady Osiedla w ostatnim miesiącu: 
- P. Pieciukiewicz oraz p. Przewodniczący odbyli spotkanie z p. Ronin-Walknowskim, 
Przewodniczącym Związku Piłsudczyków, który chciałby ufundować nową, granitową tablicę 
do obelisku Generała Sosabowskiego. Z powodu nieobecności p. Pieciukiewicz, zajmującej 
się tym tematem, dyskusję przełożono na następne posiedzenie. 
- P. Gnoińska zreferowała przebieg spotkania ze Związkiem Emerytów i Rencistów Oddział 
Pogodno. RO chciała umieścić informacje o ich programie oraz działalności na stronie 
internetowej RO, jednak Związek nie wyraził na to zgody. W związku z powyższym wspólnie 
postanowiono nie angażować się we współpracę. 
- P. Przewodniczący opowiedział o odczuciach p. Mosiejczyka po konsultacjach społecznych. 
Według p. Mosiejczyka protokół ze spotkania napisany przez p. Dyrektor BRM został bardzo 
spłaszczony. P. Przewodniczący postanowił, że sporządzi pismo w tej sprawie. 
- P. Przewodniczący zajął się uporządkowaniem parku osiedlowego, który był bardzo 
zaśmiecony. P. Przewodniczący poprosił p. Kaczora o oczyszczenie terenu. Informacja z 
danymi kontaktowymi do grup interwencyjnych zajmujących się sprzątaniem zostanie 
umieszczona na stronie RO. 
- P. Przewodniczący podziękował p. Wierzchowskiemu za pomoc przy przygotowaniu 
wniosków do Urzędu Marszałkowskiego. RO wystąpiła z wnioskiem o rekonstrukcję zegara 
wieżowego, gdyż lapidarium nie jest wpisane do rejestru zabytków. W tym roku RO podejmie 
działania, aby wpisać lapidarium do rejestru zabytków. 
- Na posiedzeniu Zarządu RO pojawili się mieszkańcy ul. Cietrzewia w sprawie rowu 
melioracyjnego. Wspólnie zadecydowano zorganizować wizję lokalną z mieszkańcami oraz 
przedstawicielem ZUK i planistą z Biura Planowania Przestrzennego. 



- P. Przewodniczący i p. Braciszewski odbyli spotkanie z Miejskim Konserwatorem 
Zabytków, p. Małgorzatą Gwiazdowską w sprawie ul. Szerokiej. P. Braciszewski przedstawił 
p. Konserwator swoją wizję.  P. Małgorzacie Gwiazdowskiej bardzo spodobał się pomysł. 
- Dziś RO otrzymała mailowo informację o spotkaniu dla mieszkańców Szczecina w sprawie 
Programu Szczecin 2020 z Prezydentem Miasta. Spotkanie odbędzie się we wtorek na sali 
sesyjnej. Informacja zostanie umieszczona na stronie internetowej.  
- P. Przewodniczący był na spotkaniu z Dyrektorem ZDiTM w sprawie przedłużenia ul. 
Generała Sosabowskiego. Projekt przedłużenia ul. Gen. Sosabowskiego został usunięty z 
powodu nieporozumień pomiędzy firmą projektową Damart a Wydziałem Inwestycji 
Miejskich. Miasto nie otrzymało praw autorskich do projektu. 
- W sprawie oświetlenia ul. Wroniej i Inspektowej wszystko jest już załatwione. W 
najbliższym czasie zostanie rozpisany przetarg. ZDiTM zaproponował oświetlenie ledowe i 
ma ten pomysł rozpatrzyć. 
- W sprawie słupa reklamowego znajdującego się na skwerze Gen. Sosabowskiego p. 
Przewodniczący uzyskał informację, iż w momencie uzyskania pieniędzy na sfinansowanie 
projektu, słup zostanie usunięty. 
- P. Przewodniczący uzyskał informację z ZDiTM, iż w sprawie odcinka chodnika przy 
Gagatku na ul. Modrej zostanie opracowana koncepcja jego naprawy i wjazdu do Lidla. 
-  P. Przewodniczący wysłał pismo do Straży Miejskiej z wnioskiem o zamontowanie 
urządzenia Trafipax na skrzyżowaniu ul. Taczaka i Sosabowskiego. 
 
Ad. 4. 
P. Walaszczyk zreferowała sprawę komunikacji miejskiej na Bezrzeczu. Zmieniono trasę 
autobusu 74, który jeździ teraz do Mierzyna, zagęszczono również kursy do pętli. Nadal nie 
ma jednak połączenia Bezrzecze z miastem. Przedłużenie linii 75 nie jest możliwe, gdyż jest 
to linia bardzo obciążona, autobusy na tej trasie są przegubowe, przez co nie mogłyby stać na 
pętli, będącej w połowie własnością prywatną. P. Walaszczyk zaproponowała, aby 
wnioskować o stworzenie linii z Bezrzecza do miasta. P. Braciszewski zaproponował, aby 
wypracować wspólnie parę koncepcji i zamieścić pomysły na stronie internetowej, aby 
mieszkańcy mogli się wypowiedzieć. P. Gnoińska zaproponowała, aby sprawdzić czy pętla 
autobusowa jest faktycznie w części prywatna. Postanowiono również napisać pismo o 
utworzenie nowej linii, argumentując taką konieczność dojazdem dzieci do szkoły, 
zmniejszeniem ruchu samochodów osobowych do centrum. P. Przewodniczący z p. Gnoińską 
wspólnie przejadą się autobusem w porannych godzinach szczytu, aby policzyć dzieci jadące 
do szkoły. 
 
Ad. 5. 
Do RO przyszło pismo z BRM, informujące, iż Komisja Inicjatyw Społecznych przeznaczyła 
7 tys. zł dla każdej RO na przedsięwzięcia integrujące lub drobne inwestycje. P. Molenda 
zaproponował zrobienie wiaty na przystanku na ul. Koralowej. Członkom RO nie spodobał 
się pomysł, gdyż jest to zakres działań ZDiTM. P. Gnoińska zaproponowała, aby postawić 
tablicę informacyjną na Bezrzeczu oraz przeznaczyć środki na projekt skweru Misia Wojtka. 
P. Molenda zaproponował również doświetlenie przejścia dla pieszych przy Gagatku.                    
P. Przewodniczący prosił o przemyślenie tematu i zgłaszanie propozycji do końca marca. 
W posiedzeniu RO wzięli udział przedstawiciele Komisariatu Policji Pogodno. Nasz 
dzielnicowy Paweł Morawski pytał o problemy mieszkańców i informował o swoich 
działaniach na terenie osiedla. 
 
Ad. 6. 
Wolne wnioski: brak. 


